



## Protokoll, F-styrelsesammanträde 1 17/18

Datum 2017-08-24

Tid 15:00

Plats N230

### F17-1 FORMALIA

#### F17-1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 15:28

#### F17-1.2 Avstängning av mobiltelefoner

Mobiltelefoner stängs av eller sätts på ljudlös

#### F17-1.3 Val

1. **Till mötesordförande väljs** Samuel Uhlin F13
2. **Till sekreterare väljs** Anna Åhlström F16
3. **Till justerare väljs** Mikaela Andersson F16
4. **Justeringsdatum** sätts till 2017-08-31

#### F17-1.4 Närvaro samt justering av röstlängd

För närvaro se bilaga *ssF17-1.1*

Mötet finnes beslutsmässigt med 8 närvarande med 6 röstberättigade

#### F17-1.5 Adjungeringar

Inga adjungeringar

#### F17-1.6 Mötets behöriga utlysande

Mötet anses behörigt utlyst

#### F17-1.7 Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkännes

### M17-1 MEDDELANDEN

#### M17-1.1 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll går igenom och läggs till handlingarna

#### M17-1.2 Ordföranden informerar

Ordföranden har varit i kontakt med ansvariga för Bonsai. Sektionströjorna har kommit. Lukas Hedström kommer närvara på något framtida möte för att ta reda på vad vi vill ändra på NTK-sidan.

#### M17-1.3 Enheterna informerar

*Arbetsmarknadsenheten:*

*Studiesociala enheten:*

*Utbildningsbevakningsenheten:*

*Informationsenheten:*



**M17-1.4 Undergrupperna informerar**

*Studienämnden TFY:*

*Studienämnden ET:*

*Faust:*

Kommer att arrangera ÄmPPoS ikväll. Jobbade på Origo igår.

*φ-redaktionen:*

*Göte-K:*

*Enar J-K:*

*NärU:*

*IF Enar:*

**M17-1.5 Amanuenserna informerar**

*Teknisk Fysik:*

*Kvalitetsamanuens:*

*Samverkansamanuens:*

*IT-amanuens:*

*Energiteknik:*

**M17-1.6 Fum informerar**

**M17-1.7 Övriga informerar**

**V17-1 VAL**

**V17-1.1 Val 1**

**Ä17-1 ÄRENDEN**

**Ä17-1.1 Val av vice ordförande**

Styrelsen föreslås att välja Mikaela Andersson till vice ordförande.

Styrelsen beslutar



**att** välja Mikaela Andersson till vice ordförande.

#### Ä17-1.2 **Val av informationsansvarig**

Styrelsen föreslår **att** välja Oskar Starck till informationsansvarig.

Styrelsen beslutar

**att** välja Oskar Starck till informationsansvarig.

#### Ä17-1.3 **F-sektionens dag**

Vi kommer att låna Faust-grillen och bjuda på burgare. Kommer att senarelägga aktiviteten då det annars krockar med en laboration. Senareläggs till 16:30. Vi kommer att informera om platserna som förstaårsrepresentanter i styrelsen så att det finns tid att fundera kring om intresse finns innan stormötet.

Kommer att ha en tipsrunda där undergrupper har stationer där de informerar och har 1-2 frågor. Utslagsfråga: förslag till vad styrelsen kan göra (event). Pris: komma på event gratis. Undergrupper: Barlag F, Göte-K, Enar-JK, NärU, Faust. Preliminärt ej Enar IF. Barlag F tar hand om grillen.

Vi i styrelsen ska prata om äskningar, utbildningsbevakning, vad kåren gör för studenterna, studiesocialt. Få folk att komma till kommande stormöte.

Fritz och Oskar har bil, för att handla. 60-80 burgare. Finns billigt på Willys, 48-pack. Ett paket veggieburgare. 1-2 ketchup. En hink dressing. Saft. Oskar kollar om det går att låna dunkar från Origo.

#### Ä17-1.4 **Stormöte 1**

Kommer att vara 14:e september, kl 17:00 på Origo. Styrelsen ska vara där ca 16:30. Vi kommer att bjuda på tacos. Kommer att kosta ca 50 kr/person. Ordförande ska kolla om det går att få kaffe serverat också.

Viktigt att få folk från Öppen ingång att närvara. Måste göra klart stadgaändringar, ska fråga Adam Sjögren om han vet vad som ska ändras och hur vi ska gå tillväga. Alla bör läsa stadgarna innan stormötet.

#### Ä17-1.5 **Verksamhetsplan 17/18**

Flyttar punkten till kommande möte nästa vecka. Ordförande skickar ut gamla verksamhetsplanen.

#### Ä17-1.6 **Äskningar**

*Se bilaga ssÄ17-1.6*

Fritz Forsgren ändrar bakgrunden till äskan precis innan mötets början. Styrelsen godtar ändringen.

Äskar om 2000 kr för köp av färg som ska användas för att måla Teknisk Fysiks och Energitekniks märken på campus.

Oskar Starck har jäv och får inte rösta.



Styrelsen beslutar  
att godkänna äskan från Fritz Forsgren.

## D17-1 DISKUSSION

### D17-1.1 Informationsblad till nya studenter

*Nytt informationsblad till de nya studenterna som fås vid inskrivning i NTK*  
Läser igenom gammalt informationsblad som vi utgår ifrån när vi skriver det nya.

Ändringar:

- Vilka som ingår i F-sektionen
- Dag och plats
- Några formuleringar
- Byte till nya loggan
- Information om stormöte 1
- Ber om förslag till saker F-sektionen kan arrangera

### D17-1.2 Stadgeändring

*Policysamling*

Flyttar punkten till senare möte där Adam Sjögren närvarar.

## A17-1 AVSLUTANDE FORMALIA

### A17-1.1 Övriga frågor

1. *Samuel Uhlin – Kommande möten börjar i tid.*
2. *Sofia Nystedt - Turas om att ta med fika/kaffe/båda? Troligtvis kaffe om något då det ofta kommer att bli lunchmöten där många har med egen mat.*

### A17-1.2 Nästa mötesdatum

Nästa möte blir 2017-08-31

### A17-1.3 Mötets avslutande

Mötet avslutas 16:44

Mötesordförande

Mötessekreterare

\_\_\_\_\_  
Samuel Uhlin F13

\_\_\_\_\_  
Anna Åhlström F16

Justeras

\_\_\_\_\_



Mikaela Andersson F16